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Protokół posiedzenia nr 97/2024 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 28 luty 2024 r., Ratusz, od godz. 15.30 do 17.19 

Skład komisji - 7 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska- Monika Bepirszcz 

Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju Miasta- Wioletta Stadnik   

Kierownik Referatu do Spraw Społecznych - Urszula Matukiewicz  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Monika Stankiewicz 

Naczelnik Wydziału zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

Doradca Miast w Związek Miast Polskich Norbert Brzostowski 

Zastępca Dyrektora Kętrzyńskiego Centrum Kultury -  Beata Szuksztul 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej im. Wojciecha Kętrzyńskiego- Małgorzata Margas 

Dyrektor Muzeum im. Wojciecha Kętrzyńskiego- Marta Wojciechowska 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji- Krzysztof Krupienik  

Dyrektor MOPS-u Katarzyna Hoszkiewicz 

 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

Marzena Gajek, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad. pkt 2. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2024r.                      

4.   Informacja o współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2023r. 

5. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2023r. 

6. Omówienie sprawozdania Burmistrza Miasta Kętrzyn z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego ( HPV) za rok 2023. 

7. Zgłoszenia propozycji do projektu uchwały Burmistrza Miasta w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Miasta Kętrzyn w sprawie Budżetu 

Obywatelskiego jako części budżetu Miasta Kętrzyn na rok 2025 oraz wymagań, jakie 

powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. 

8. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

8.1 określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji. 

8.2 przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2024. 

8.3 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym przy ulicach Rynkowej                     

i Nasiennej w Kętrzynie 



 2 

8.4 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu pomiędzy ulicą Ogrodową i granicą administracyjną miasta 

Kętrzyn. 

8.5 przyznania dotacji celowych na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

8.6 uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024. 

8.7 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2024. 

9. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

10. Przyjęcie protokołu 96/2024 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, który jednogłośnie został 

przyjęty. 

 

Ad pkt 3. Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych przedstawili harmonogram imprez 

kulturalnych i sportowych na 2024r stanowi zał. nr. 2 do protokołu. Harmonogram stanowi 

bazę imprez na dzień dzisiejszy, odzwierciedla posiadane środki, jednak wraz  z ewentualnym 

pozyskaniem  zewnętrznych sponsorów może ulec zmianie. W dyskusji udział wzięli: radna 

Zofia Waszkiewicz, radna Marzena Gajek, radny Zbigniew Nowak radny Czesław Ćwik. 

Ad pkt 4. Sekretarz Miasta Halina Kuriata przedstawiła informacja o współpracy miasta 

Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2023r.stanowi zał. nr. 3 do protokołu. W dyskusji udział 

wziął radny Zbigniew Nowak.  

Ad pkt 5. Sekretarz Miasta Halina Kuriata przedstawiła  informacje z wykonania robót 

publicznych za 2023r. stanowi zał. nr. 4 do protokołu Radni nie wnieśli uwag. 

Ad pkt 6. Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Monika Stankiewicz omówiła 

sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) za rok 2023. stanowi zał. nr. 5                          

do protokołu Uwag nie wniesiono.  

Ad pkt 7. Przewodnicząca poinformowała, iż komisja powinna wypracować i zgłosić  

propozycji do projektu uchwały Burmistrza Miasta w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami Miasta Kętrzyn w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części 

budżetu Miasta Kętrzyn na rok 2025 oraz wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu 

obywatelskiego. Przewodnicząca poinformowała, że na wcześniejszych komisjach został 

złożony wniosek w sprawie zmiany kwoty ze 150 tyś na 330 tyś. zł. na jeden złożony projekt.  

Radny Zbigniew Nowak zaproponował, by pozwolić ludziom składać różne wnioski, które 

powołana do tego komisja weryfikowałaby pod względem funkcjonowania miasta oraz jego 

potrzeb. Do złożenia wniosku należałoby wówczas zebrać 50 podpisów popierających go. Ideą 

budżetu obywatelskiego nie jest robienie poważnych inwestycji i wyręczanie miasta jako 

podmiotu do inwestowania.  

Przewodnicząca Marzena Gajek poinformowała, iż na komisji Gospodarki Komunalnej złożyła 

wniosek o uzyskanie  informacji o tym ile zwycięskich projektów Kętrzyńskiego Budżetu 

Obywatelskiego zostało, a ile nie zostało zrealizowanych w Kętrzynie od 2018 roku do 31 

grudnia 2023 roku. Poprosiła o podanie daty zwycięskiego projektu oraz przyczyn przez, które 
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nie doszło do ich realizacji, oraz o ilości  projektów złożonych przez mieszkańców, które 

odpadły w związku z przekroczeniem kwoty 300 tyś. zł. w wydziale inwestycji, a ile w związku 

z przekroczeniem 150 tyś. zł.  

Radny Rafał Rypina zawnioskował, by zwrócić uwagę na zapis, który wykluczy jednostki 

organizacyjne naszego miasta.  

Przewodnicząca Marzena Gajek zwróciła uwagę na to iż, wnioski, które były składane przez 

mieszkańców zaczęły być dzielone nie na jeden, a na trzy i np. dwa wnioski przechodzą, a jeden 

nie tak jak na ulicy Ogrodowej. Zaczyna się kombinowanie.  

Radny Rafał Rypina…- sugeruje, by wnioski, które miały dużo głosów, a nie przeszły, były 

wpisane do następnego budżetu przez samego Burmistrza.   

Radny Dariusz Duczek…- popiera myśl radnego Rafała Rypiny. uważa, że zakwalifikowane 

wnioski, powinny być rejestrowane, by ująć je przy każdym planowanym budżecie.   

Ad pkt 8. Opinia projektu uchwały w sprawie: 

 8.1. Zastępca Naczelnika Wydziału Rozwoju Miasta- Wioletta Stadnik  omówiła projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 

Rewitalizacji. Po przeanalizowaniu projektu uchwały przewodnicząca komisji przystąpiła do 

opiniowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”,2 głosy           

„ wstrzymujący się”-opinia pozytywna. 

8.2. Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska- Monika Bepirszcz 

 omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn na rok 2024. 

Radni nie wnieśli uwag. Po zapoznaniu się z powyższym projektem uchwały komisja 

przystąpiła do opiniowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali  7 głosów “ za”- opinia 

pozytywna. 

8.3.Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna 

Jezierska omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym 

przy ulicach Rynkowej i Nasiennej w Kętrzynie. Radni nie wnieśli uwag. Po zapoznaniu się                 

z powyższym projektem uchwały komisja przystąpiła do opiniowania. Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali  7 głosów “ za””- opinia pozytywna. 

8.4. Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna 

Jezierska omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu pomiędzy ulicą Ogrodową              

i granicą administracyjną miasta Kętrzyn. Radni nie wnieśli uwag. Po zapoznaniu się                       

z powyższym projektem uchwały komisja przystąpiła do opiniowania. Przy udziale 7 członków 

obecnych na sali 7 głosów „za” -opinia pozytywna. 

8.5. Naczelnik Wydziału Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Katarzyna 

Jezierska omówiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji celowych na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. Radni nie wnieśli uwag. Po zapoznaniu się z powyższym projektem uchwały 

komisja przystąpiła do opiniowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali 3 głosy “ za”,    

3 głosy „wstrzymujące się” 1 głos „  nie brał udziału” -opinia pozytywna. 
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8.6. Dyrektor MOPS-u Katarzyna Hoszkiewicz omówiła projekt uchwały w sprawie  

uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024. Radnie nie 

wnieśli uwag. Komisja po zapoznaniu się z przedmiotowym projektem uchwały przystąpiła               

do glosowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 7 głosów „za” -opinia 

pozytywna. 

8.7. Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian                 

w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2024. Poinformowała, że do powyższego projektu uchwały 

wpłynęła autopoprawka Burmistrza. Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania 

projektu autopoprawki. Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 3 głosy „za”, 

4 głosy „ wstrzymujące się”-Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt autopoprawki. 

Następnie Przewodnicząca przystąpiła do opiniowania projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

Przy udziale 7 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za” 5 głosów „ wstrzymujące 

się”- opinia pozytywna wraz z autopoprawką. 

Ad pkt 7. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Radny Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem…- czy została wniesiona  apelacja do wyroku, 

który otrzymaliśmy…?  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec poinformowała o wynikach kolegium w sprawie uchwały 

nr. Nr LXXXI/618/2024 RM w Kętrzynie z dnia 1 lutego 2024 r.     

Radni zapoznali się z pismami, które wpłynęły do rady:   

- Odniesienia się do Delegatury NIK w Olsztynie z dnia 15 listopada 2023 r.   

- Pismem RIO w Olsztynie w sprawie odbycia się kolegium na którym będzie rozpatrywana 

uchwała Nr LXXXI/618/2024 RM w Kętrzynie z dnia 1 lutego 2024 r.     

- pismem Regionalnej Komisji Orzekającej w sprawie naruszenia dyscypliny finansów 

publicznej. 

- Pismem spółki MWiK o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzania 

ścieków.  

- Pismem Spółki KOMEC w sprawie pomówień przedstawianych publicznie przez mieszkańca 

na sesjach RM w Kętrzynie.    

Ad pkt 8. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do projektu protokołu nr 96/2024 nie 

zgłoszono poprawek i przystąpiła do głosowania. Przy udziale 7 członków obecnych na sali              

w głosowaniu 6 głosów „za”, 1 głos „ nie brał udziału” -–komisja przyjęła projekt protokołu. 

Ad pkt 9. Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie komisji. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Karolina Domasiewicz  (-) 
 
 
 
 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

                                                                                 (-) Marzena Gajek 


